

NEWSLETTER

05/11



FG Modellsport GmbH
Spanningerstr. 2
73650 Winterbach-Germany
Phone: +49 7181 9677-0
Fax: +49 7181 9677-20
info@fg-modellsport.de
www.fg-modellsport.de
www.fg-onlineshop.de

Nachfolgend aufgeführte Neuheiten sind in Kürze lieferbar!

The following news are shortly available!

Stand/ Update > 24.03.2011



empf. VK: 27,80 €
Art.Gruppe B

Alu-Luftfilteradapter o. Choke f. 09468, 1 St.
Alum. air filter adapt. w/o choke f. 09468, 1 pce.
Best.-Nr./ Item N°. 09468/03

Dieser Alu-Luftfilteradapter garantiert 100%igen Sitz und Stabilität von Adapter zu Vergaser und Adapter zu Luftfilter. Passend für die FG Airbox 2011.

This alum. air filter adapter guarantees a perfect fitting and stability of adapter to carburetor and adapter to air filter. Suitable for the FG air box 2011.



empf. VK: 59,- €
Art.Gruppe B

Airbox 2011 o. Choke, Set
Air box 2011 w/o choke, set
Best.-Nr./ Item N°. 09468

Chokeeinrichtung. Passend für alle Zenoahmotoren in 1:5 Touringcars und 1:6 Renn-Trucks. DMC legal. Das Set enthält: Luftfilteradapter, Airbox, Schaumstofffilter, Dichtungen und Befestigungsmaterial.

The air box 2011 is an improved version of the air box 09. The stability of the complete filter was increased through reinforcement of the air filter adapter. Furthermore the sealing between adapter and filter was improved. The air box has no choke device. Suitable for all Zenoah engines in 1:5 Touring cars and 1:6 Race Trucks. DMC legally. The set includes: Air filter adapter, air box, foam filter, gaskets and fixing material.



empf. VK: 74,80 €
Art.Gruppe B

Airbox 2011/ Alu-Luftfilteradapter o. Choke, Set
Air box 2011/ Alum. air filter adapter w/o choke, set
Best.-Nr./ Item N°. 09469

Dieses Airbox 2011-Set wird mit dem CNC-gefertigten Aluminiumadapter ausgeliefert. Ansonsten ist die Ausstattung identisch mit Airbox 2011 Best.-Nr. 09468.

We deliver this air box 2011 set with the cnc-manufactured aluminium adapter. Apart from that the equipment is identical with air box 2011 item N°. 09468.



empf. VK: 2,40 €
Art.Gruppe B

Alu-Schalldämpferbefestigung, 1 St.
Alum. muffler fixing, 1 pce.
Best.-Nr./ Item N°. 67298/03

Stabile Aluminium-Schalldämpferbefestigung für Leopard 2WD Competition. Ersetzt die Schalldämpferbefestigung mit Stahladrähten.

Solid aluminium muffler fixing for the Leopard 2WD Competition. Replaces the muffler fixing with steel wires.



empf. VK: 79,- €
Art.Gruppe B

Vorderachs-Querlenkerset 2011
Front axle wishbone set 2011
Best.-Nr./ Item N°. 01103

Durch die Montage des Querlenkersets 2011 können die vorderen Stoßdämpfer flacher montiert werden. Der obere Querlenker wurde größer dimensioniert, so dass Stoßdämpfer bzw. Dämpferfedern mit größerem Außendurchmesser gefahren werden können. Die Sturzverstellung wird über Distanzplatten eingestellt.

Passend für Competition 07-510 und 07-530

sowie EVO 08-510 und EVO 08-530. Für die Competition-Modelle werden die Alu-Kugelgelenke 04437 benötigt.

Through mounting of the wishbone set 2011 the front dampers can be mounted flatter. The upper wishbone has a bigger dimension so now it is able to use shock absorbers respectively damper springs with a larger outside diameter. The camber can be adjusted with distance plates.

Suitable for Competition 07-510 and 07-530 as well as EVO 08-510 and EVO 08-530. For the Competition models you need additional the alum. ball joints item N°. 04437.